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Protokół Nr LIII/2023 

z sesji Rady Powiatu Nowodworskiego 

z dnia 28 lutego 2023 roku 

Obrady LIII sesji rozpoczęto 28 lutego 2023 roku o godz. 09:00, a zakończono o godz. 09:23 

tego samego dnia (obrady zdalne). 

Zdzisław Szmytkowski – przewodniczący Rady - poinformował, że zgodnie z Ustawą z dnia 

11 stycznia 2018r. o zmianie niektórych ustaw w celu zwiększenia udziału obywateli w 

procesie wybierania, funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów publicznych, 

obrady Rady Powiatu są  nagrywane i transmitowane. Administratorem danych osobowych 

przetwarzanych jest Starosta Nowodworski. 

LIII sesja Rady Powiatu Nowodworskiego, odbywająca się w dniu dzisiejszym, została 

zwołana na podstawie art. 15zzx pkt 1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 2020r. o szczególnych 

rozwiązaniach zawiązanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, 

innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. 2021 poz. 2095 

z póź.zm.) 

W okresie obowiązywania stanu zagrożenia epidemicznego organy stanowiące jednostek 

samorządu terytorialnego mogą zwoływać i odbywać sesje, a także podejmować 

rozstrzygnięcia, w tym uchwały, z wykorzystaniem środków porozumiewania się na 

odległość. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Zdzisław Szmytkowski – przewodniczący Rady Powiatu Nowodworskiego, o godz. 09:00 

otworzył LIII sesję, wypowiadając formułę: otwieram obrady LIII sesji Rady Powiatu 

Nowodworskiego, a następnie stwierdził prawomocność obrad, w chwili otwarcia 

w obradach uczestniczyło 19 radnych (19 radnych statutowy skład Rady Powiatu 

Nowodworskiego). 

Obecni: 

1. Paweł Calak 

2. Elżbieta Kapałka 

3. Krzysztof Kapusta 

4. Radosław Kasiak 
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5. Mariusz Kraszewski 

6. Katarzyna Kręźlewicz  

7. Anna Maliszewska  

8. Anna Małecka 

9. Marcin Manowski (spóźniony) 

10. Zbigniew Niezabitowski 

11. Monika Nojbert 

12. Grzegorz Paczewski  

13. Jan Serwatka 

14. Kamil Szafrański 

15. Adam Szatkowski 

16. Zdzisław Szmytkowski 

17. Dariusz Tabęcki 

18. Mariusz Torbus 

19. Mariusz Ziółkowski  

Lista obecności załącznik nr 1 do protokołu. 

2.Przyjęcie porządku obrad. 

Proponowany porządek obrad LIII sesji Rady Powiatu Nowodworskiego przekazany Radnym 

(załącznik nr 2 do protokołu). 

Do zaproponowanego porządku nie zgłoszono wniosków, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie jego przyjęcie, tj.: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z sesji: 

1) nr LI/2023 z dnia 26.01.2023r. 

2) nr LII/2023 z dnia 08.02.2023r. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Nowodworskiego; 

2) zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok; 

3) udzielenia poręczenia kredytu; 
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4) podniesienia wysokości wynagrodzeń dla zawodowych rodzin zastępczych i osób 

prowadzących rodzinne domy dziecka; 

5) zwiększenia wysokości środków finansowych na utrzymanie dziecka w placówkach 

opiekuńczo - wychowawczych typu rodzinnego prowadzonych na zlecenie Powiatu 

Nowodworskiego. 

5. Informacja o pozyskanych środkach zewnętrznych w 2022 roku. 

6. Informacja o realizacji zadań w roku 2022 przez Wydział Inwestycji i Dróg Powiatowych. 

7. Interpelacje i zapytania. 

8. Sprawozdanie z pracy Zarządu pomiędzy sesjami Rady. 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie sesji. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie porządku obrad LIII sesji Rady Powiatu Nowodworskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Paweł Calak, Elżbieta Kapałka, Krzysztof Kapusta, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski, 

Katarzyna Kręźlewicz, Anna Maliszewska, Anna Małecka, Marcin Manowski, Zbigniew 

Niezabitowski , Monika Nojbert, Grzegorz Paczewski, Jan Serwatka, Kamil Szafrański, Adam 

Szatkowski, Zdzisław Szmytkowski, Dariusz Tabęcki, Mariusz Torbus, Mariusz Ziółkowski  

3. Przyjęcie protokołów z sesji: 

1) nr LI/2023 z dnia 26.01.2023r. 

2) nr LII/2023 z dnia 08.02.2023r. 

Nie zgłoszono uwag, Przewodniczący Rady stwierdził przyjęcie powyższych protokołów. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Nowodworskiego (projekt uchwały załącznik nr 

3 do protokołu) 

W dyskusji wzięli udział: 
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- Dariusz Tabęcki – przewodniczący Komisji Finansów Publicznych, Infrastruktury 

i Bezpieczeństwa Publicznego - poinformował, że komisja wydała pozytywną opinię, co do 

wszystkich projektów uchwał objętych dzisiejszym porządkiem sesji. 

- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu Nowodworskiego w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Nowodworskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Paweł Calak, Elżbieta Kapałka, Krzysztof Kapusta, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski, 

Katarzyna Kręźlewicz, Anna Maliszewska, Anna Małecka, Marcin Manowski, Zbigniew 

Niezabitowski, Monika Nojbert, Grzegorz Paczewski, Jan Serwatka, Kamil Szafrański, Adam 

Szatkowski, Zdzisław Szmytkowski, Dariusz Tabęcki, Mariusz Ziółkowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Mariusz Torbus 

Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr LIII/318/2023 w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej Powiatu Nowodworskiego. 

2) zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok (projekt uchwały załącznik nr 4 do protokołu) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Anna Małecka – zadała pytanie: czy poręczenie kredytu jest równoznaczne ze spłacaniem 

odsetek za ten kredyt, czy tylko zabezpieczeniem kwoty 500tys.zł w budżecie powiatu 

w przypadku gdyby szpital nie mógł spłacać? 

- Krzysztof Kapusta – starosta – poinformował, że jest to tylko zabezpieczenie. 

- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu Nowodworskiego zmieniającej uchwałę budżetową na 2023 

rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Paweł Calak, Elżbieta Kapałka, Krzysztof Kapusta, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski, 

Katarzyna Kręźlewicz, Anna Maliszewska, Anna Małecka, Marcin Manowski, Zbigniew 

Niezabitowski, Monika Nojbert, Grzegorz Paczewski, Jan Serwatka, Kamil Szafrański, Adam 

Szatkowski, Zdzisław Szmytkowski, Dariusz Tabęcki, Mariusz Torbus, Mariusz Ziółkowski 

Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr LIII/319/2023 zmieniającą uchwałę 

budżetową na 2023 rok. 

3) udzielenia poręczenia kredytu (projekt uchwały załącznik nr 5 do protokołu) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Adam Szatkowski – przewodniczący Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych -

poinformował, że komisja wydała opinię pozytywną, co do projektu powyższej uchwały. 

- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu Nowodworskiego w sprawie udzielenia poręczenia kredytu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Paweł Calak, Elżbieta Kapałka, Krzysztof Kapusta, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski, 

Katarzyna Kręźlewicz, Anna Maliszewska, Anna Małecka, Marcin Manowski, Zbigniew 

Niezabitowski, Monika Nojbert, Grzegorz Paczewski, Jan Serwatka, Kamil Szafrański, Adam 

Szatkowski, Zdzisław Szmytkowski, Dariusz Tabęcki, Mariusz Ziółkowski  
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Mariusz Torbus 

Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr LIII/320/2023 w sprawie udzielenia 

poręczenia kredytu. 

4) podniesienia wysokości wynagrodzeń dla zawodowych rodzin zastępczych i osób 

prowadzących rodzinne domy dziecka (projekt uchwały załącznik nr 6 do protokołu) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Adam Szatkowski – przewodniczący Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych -

poinformował, że komisja wydała opinię pozytywną, co do projektu powyższej uchwały. 

- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu Nowodworskiego w sprawie podniesienia wysokości 

wynagrodzeń dla zawodowych rodzin zastępczych i osób prowadzących rodzinne domy 

dziecka. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Paweł Calak, Elżbieta Kapałka, Krzysztof Kapusta, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski, 

Katarzyna Kręźlewicz, Anna Maliszewska, Anna Małecka, Marcin Manowski, Zbigniew 

Niezabitowski, Monika Nojbert, Grzegorz Paczewski, Jan Serwatka, Kamil Szafrański, Adam 

Szatkowski, Zdzisław Szmytkowski, Dariusz Tabęcki, Mariusz Torbus, Mariusz Ziółkowski 

Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr LIII/321/2023 w sprawie w sprawie 

podniesienia wysokości wynagrodzeń dla zawodowych rodzin zastępczych i osób 

prowadzących rodzinne domy dziecka. 

5) zwiększenia wysokości środków finansowych na utrzymanie dziecka w placówkach 

opiekuńczo - wychowawczych typu rodzinnego prowadzonych na zlecenie Powiatu 

Nowodworskiego (projekt uchwały załącznik nr 7 do protokołu) 

W dyskusji wzięli udział: 
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- Adam Szatkowski – przewodniczący Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych -

poinformował, że komisja wydała opinię pozytywną, co do projektu powyższej uchwały. 

- Innych głosów nie zabrano, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały Rady Powiatu Nowodworskiego w sprawie zwiększenia wysokości środków 

finansowych na utrzymanie dziecka w placówkach opiekuńczo - wychowawczych typu 

rodzinnego prowadzonych na zlecenie Powiatu Nowodworskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Paweł Calak, Elżbieta Kapałka, Krzysztof Kapusta, Radosław Kasiak, Mariusz Kraszewski, 

Katarzyna Kręźlewicz, Anna Maliszewska, Anna Małecka, Marcin Manowski, Zbigniew 

Niezabitowski, Monika Nojbert, Grzegorz Paczewski, Jan Serwatka, Kamil Szafrański, Adam 

Szatkowski, Zdzisław Szmytkowski, Dariusz Tabęcki, Mariusz Torbus, Mariusz Ziółkowski 

Rada Powiatu Nowodworskiego, przyjęła Uchwałę nr LIII/322/2023 w sprawie zwiększenia 

wysokości środków finansowych na utrzymanie dziecka w placówkach opiekuńczo - 

wychowawczych typu rodzinnego prowadzonych na zlecenie Powiatu Nowodworskiego. 

Raport z głosowań stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

5. Informacja o pozyskanych środkach zewnętrznych w 2022 roku (załącznik nr 9 do 

protokołu) 

Nie zabrano głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada informację przyjęła. 

6. Informacja o realizacji zadań w roku 2022 przez Wydział Inwestycji i Dróg Powiatowych 

(załącznik nr 10 do protokołu) 

Nie zabrano głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada informację przyjęła. 

7. Interpelacje i zapytania. 

Nie złożono interpelacji i zapytań. 
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8. Sprawozdanie z pracy Zarządu pomiędzy sesjami Rady (załącznik nr 11 do protokołu) 

Nie zabrano głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady stwierdził, że Radą sprawozdanie 

przyjęła. 

9. Sprawy różne. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Elżbieta Kapałka – na ostatniej sesji Rady Powiatu otrzymała informację, że należy zgłosić 

na telefon wskazany przez Pana Wicestarostę, potrzebę odśnieżenia drogi. Przez półtorej 

doby mieszkańcy Leoncina dzwonili, czekali i nic się nie działo. Czy będą wyciągnięte jakieś 

wnioski na przyszłą zimę, jeżeli chodzi o zimowe utrzymanie dróg, ewentualnie przy 

kolejnych opadach śniegu lub oblodzeniu jeszcze w tym sezonie? 

- Paweł Calak – wicestarosta – jeżeli na każde zgłoszenie była reakcja, to nie starczyłoby 

środków na dalsze funkcjonowanie. Jest wiele telefonicznych zgłoszeń, natomiast akcja 

zimowa jest tak zorganizowana, że drogi są sprawdzane. W przypadku bardzo złych 

warunków drogowych, z powodu śniegu czy oblodzenia, samochody są zadysponowane. Nie 

jest tak, że na każde zgłoszenie jadą samochody do odśnieżania czy posypywania dróg. Pan 

Wicestarosta również sam sprawdza zasadność zgłoszenia jadąc na drogę, w niektórych 

przypadkach nie jest zasadne uruchamianie akcji zimowej. Nie pamięta dokładnie, jakie 

wówczas były warunki, z tamtego rejonu nie było wielu telefonów. 

- Elżbieta Kapałka – dodała, że w sobotę dzwonili mieszkańcy Grochal, osobiście dzwoniła 

w niedzielę. Lód był na całej drodze od Głuska do Grochal Starych. Prosi o wykaz rozmów 

z miesiąca lutego i w jaki sposób zgłoszenia były wykonane oraz czy były wykonane. 

- Paweł Calak – wicestarosta – nie ma możliwości nałożenia kar na wykonawcę, bo to my 

decydujemy o wyjeździe samochodów. Nie było takiej sytuacji, że został zlecony wyjazd, 

a wykonawca tego nie wykonał. 

- Elżbieta Kapałka – prosi o umieszczenie na stronie internatowej powiatu numer telefonu, 

aby mieszkańcy mogli dodzwonić się do konkretnej osoby, która zajmuje się tą sprawą. 

- Paweł Calak – wicestarosta – ten telefon jest podany. Jest wiele zgłoszeń telefonicznych. 

Dodał, że osobiście również jeździ na drogi w celu weryfikacji tych zgłoszeń, w niektórych 

przypadkach nie zleca wyjazdów, bo uważa, że ma w danym przypadku nie ma to 

uzasadnienia. 
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- Elżbieta Kapałka – prosi o informację: kiedy był wyjazd, kto sprawdził w jaki sposób zostały 

podjęte działania, jeśli chodzi o powyżej przedstawione przez siebie zdarzenia. 

- Paweł Calak – wicestarosta - poprosił o podanie, po sesji, konkretnych dat, aby można było 

sprawdzić kto miał dyżur i czy były jakieś działania. 

- Przewodniczący Rady – zaproponował Pani Kapałce, aby napisała na adres mailowy Pana 

Wicestarosty w poruszanej przez siebie sprawie, podała godzinę o której dzwoniła, daty.  

- Elżbieta Kapałka – zgodziła się na powyższe. 

- Anna Małecka – do tegorocznego budżetu wprowadziliśmy 210tys.zł na remont podłóg 

w Liceum Ogólnokształcącym. Podobne zdarzenie miało miejsce rok temu, natomiast podłogi 

nie zostały wyremontowane. Jak sprawa wygląda w roku bieżącym, czy te podłogi będą 

wyremontowane? 

- Paweł Calak – wicestarosta – nie było dokładnej dokumentacji, myślano że szkoła 

dysponuje dokumentacją,  co pozwoli na przeprowadzenie postępowania przetargowego 

w roku poprzednim. W tamtym roku nie udało się przygotować dokumentacji przetargowej. 

W tym roku podłoga zostanie wykonana. 

- Przewodniczący Rady – zwrócił uwagę, że tak należy ogłosić postępowanie przetargowe, 

aby podłogę wykonać w miesiącach wakacyjnych. 

- Paweł Calak – wicestarosta – jeśli nie będzie nieprzewidzianych i niezależnych od powiatu 

utrudnień, to tak zostanie to zrobione, jesteśmy w trakcie przygotowywania przetargu.  

- Anna Maliszewska – poprosiła o informację dotyczącą bieżącego utrzymania dróg, kiedy 

podjęte zostaną działania zmierzające do ustalenia gdzie drogi wymagają naprawy? Drogi 

w Gminie Czosnów są w bardzo złym stanie, szczególnie droga Czosnów – Pieńków, jest dużo 

dziur zagrażających bezpieczeństwu ruchu. Kolejne pytanie: czy jest już przygotowywany 

przetarg na bieżące utrzymanie dróg, czyli dwukrotne koszenie poboczy i wycinkę 

zakrzaczeń.  W roku poprzednim zadanie to wykonane było z dużym opóźnieniem, były jakieś 

problemy w firmą realizującą to zadanie. 

- Paweł Calak – wicestarosta – przygotowywany jest już przetarg na podwójne koszenie. 

Potwierdził, że w tamtym roku nie przebiegało to zgodnie z planem. W roku bieżącym 

planowane jest koszenie w okolicach maja i września.  

Jeśli chodzi o naprawy dróg, to w miejscach szczególnego zagrożenia realizowane są na 

bieżąco. Jest podpisane porozumienie z Gminą Czosnów w sprawie utrzymania drogi w 

Łomnie, w ramach tego porozumienia będą chcieć naprawić drogę. Dodał, że obecnie 
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pogoda jest jeszcze niesprzyjająca do wykonywania tego typu napraw. 

- Elżbieta Kapałka – również chciała zadać pytanie dotyczące bieżących napraw na drogach, 

mieszkańcy Górek zgłosili że są dziury w drodze, Starostwo zadeklarowało, że może postawić 

znaki ograniczające prędkość przy tych dziurach. Czy jest to prawda, że mieszkaniec otrzymał 

taka informację? 

- Paweł Calak – wicestarosta – odpowiedział, że nie słyszał o takim zdarzeniu, sprawdzi to. 

- Elżbieta Kapałka – kiedy jest planowany remont drogi do Nowin? 

- Paweł Calak – wicestarosta – jest ogłoszony przetarg, rozstrzygnięcie będzie w marcu, jeśli 

rozstrzygnięcie przetargu będzie pozytywne rozpocznie się realizacja zadania. 

- Elżbieta Kapałka – rozpoczął się remont trasy gdańskiej, czy została przeprowadzona 

inwentaryzacja dróg powiatowych, aby móc później ocenić, które drogi uległy uszkodzeniu. 

Rozumie, że Starostwo ma prawo wystąpić o odszkodowanie na naprawę powstałych 

uszkodzeń. 

- Paweł Calak – wicestarosta – podpisanie porozumienia w tej kwestii jest elementarne. Po 

zakończeniu tej budowy nasze drogi będą bardzo zniszczone. Jednym z warunków 

podpisania porozumienia z Generalną Dyrekcją Budowy Dróg jest naprawa zniszczonych 

dróg. Zwrócił uwagę na szybki postęp robót oraz zmiany w organizacji ruchu, które zaskakują 

mieszkańców i w tej sprawie telefonują do Starostwa. 

- Przewodniczący Rady – w związku ze zbliżającym się świętem „Dnia Kobiet” życzył 

wszystkim paniom jak najwięcej słonecznych dni, wszystkiego najlepszego. 

 - Innych głosów nie zabrano. 

10. Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Zdzisław Szmytkowski - przewodniczący Rady – 

o godz. 09:23 zamknął obrady LIII sesji Rady Powiatu Nowodworskiego. 

Przewodniczący Rady Powiatu Nowodworskiego 

/-/Zdzisław Szmytkowski 

Przygotowała: Mariola Tomaszewska  

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


